

Protokoll från **PRO ÄRLA-STENKVISTA** styrelsemöte  
måndagen den 4 december 2023 kl.10.00 Plats: Pingstkyrkan.

**Närvarande:** Anne-Maria Boman, Jan- Olof Karlsson, , Börje Sturesson, Annika Sturesson, Ingrid Angeling, Monica Selegran, Tommy Eklånge Tommy Ljungkvist och Sven Svensson

**Anmält förhinder:** Berndt Andersson och Nisse Fält samt från valberedningen Rolf Pettersson,

**§1. Mötets öppnande.**

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna.

**§2. Godkännande av dagordningen.**

Mötet godkände dagordningen bortsett att det var fel dag för övrigt allt OK. Rätt dag måndag.

**§3. Godkännande av protokoll från mötet.**

Mötet godkände föregående mötesprotokoll.

**§4. Ekonomisk rapport.**

Kassören redovisade att vår ekonomi fortfarande är god och vi har fortfarande 40.000:- sek på banken. Senaste onsdagsträffen gick med ett överskott på 1654:- kr men fakturan på trubaduren har ej kommit så det går nog jämnt upp. Lottereringar är inköpta för 4,000:- så vi har bra med lotter. Swish finns nu på QR-kod så man inte behöver slå in alla siffror längre vid betalning.

**Styrelsen beslutade** att vi köper in frimärken för 1500:- sek. pga. kommande prisökningar på frimärken.

**Mötet godkände rapporten.**

**§5. Våra medlemmar.**

Vi är 179 medlemmar och vid årets början var vi 191 st.

Diskussion om ”Välkommen som pensionärsbrevet” som går ut till alla 65 åringar. **Efter en livlig diskussion skall vi ändra** och skicka ut till 66 åringar samt även ändra på underskriften då Annika slutar samt Monica tar över.

**§6. Skrivelser.**

Inga nya skrivelser att rapportera.

**§7. Rapporter.**

- Vår trubadur som uppträde på novembermötet var uppskattad . Han var uppskattat och gav mycket av sig själv. Positivt

- Säker@digitalt var så där och antalet besökare har minskat. Efter en givande diskussion **ansåg styrelsen att vi fortsätter under våren..**

-KPR. Ingrid rapporterade från tidigare möten samt lite om vad som skulle komma upp i dag på det möte som börjar kl. 13.00.

Diskussion kring olika frågeställningar som avhandlas och hur lite kommun är villig att ”ta på sig” typ om trafiksituationen här i samhället och även att de äldre som har hemtjänst nu skall få matlådor för hela veckan.

En utförligare rapport kommer senare från Ingrid.

- Samorganisationen och distriktet. Oklart ännu men Lasse Pernblad som är samorganisationens valberedare har meddelat Börje att han har namn från oss till att representera PRO Ärla – Stenkvista.
- Julbordet var i år 41 personer som kom och åt på Majas matsalar och blev i år uppskattat.

#### **§8. Reserapport.**

Inga nya resor på gång. Däremot diskuterades att inbjuda till en kryssning som utgår från Nyköping under våren, likaså kommer BBR att planeras för vårterminen. Mer info kommer.

#### **§9. Studierapport.**

- ”Skapande händer” kommer att starta nästa termin och deltagarna uttrycker att de har haft mycket trevligt och då inte bara på avslutningen.
- Slöjden fortsätter till efter lucia och att nu är årets julklappar inslagna. Cirkeln fortsätter som vanligt i vår.
- Boule är ingen cirkel men har nu ca 20 personer varje gång och är mycket uppskattad. Fortsätter även nästa termin.

#### **§10. Nya frågor.**

- **Nyhetsbrev och julkhälsning skickas ut snarast (Sven och Nisse ansvarar).**
- **Valberedningen** har nu två namn till styrelsen.
- **Avslutningen den 13 december** diskuterades. Jan-Olof och Sven presenterade förslaget och gruppen kommer att stämma av onsdagen den 6 kl.10.00 .
- **Diskussion om blomster** för dem som uppträder vilken styrelsen ansåg att detta inte behövdes men vid avslutningen den 13 december skall musiken få samt ”Lollo” som alltid har ordnat barnens luciatåg. De får även en varsin julklapp detta år.
- **Hur löser vi ”Diskgruppen”?** Vid förfrågan senast anmälde sig tre nya som var villiga att ställa upp. Vi tänker igenom hur månadsträffarna ska organiseras framöver för att inte ”slita ut” de som alltid ställer upp. Vi önskar intresserade utanför styrelsen som tidigare.

#### **§11. Kommande möten.**

- Månadsträffen onsdagen den 31 januari kl.13.00 Kurt-Görans spelar.

#### **§12. Nästa styrelsemöte.**

Beslutades till onsdagen den 10 januari kl. 10.00 i vår vanliga lokal som vanligt.

#### **§13. Avslutning.**

Börje tackade mötesdeltagarna för ett som vanligt trivsamt möte och avslutade med att varje styrelsemedlem fick ordet och framföra ”Något som man tänkt på utanför själva dagordningen”. Det som kom upp var att vi måste informera tydligare hur medlemsavgiften delas upp inom PRO då det ibland inte riktigt förstås att vi i ”vårt PRO” har 85:-sek. och resten delas upp mellan samorganisation, regionen samt PRO centralt men att samorganisationen betalar för hyran vid våra månadsmöten.

Sekreterare

---

Sven Svensson

